

六月第一个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 为列国祷告，愿和平与医治临正到处于战争的国家。
- 【b】 为学术界与政治的张力祷告，求主保守哈佛大学的独立性，也保障国际生的权益。
<https://tinyurl.com/rfjs3krs>

2. 国家

- 【a】 求主引导各国领导有智慧发展在此次东盟峰会中所讨论的合作与方向，以造福人民。
<https://shorturl.at/Jozlv>
- 【b】 求主兴起敬虔、勇敢、有远见的下一代，为国家带来盼望与更新。

3. 教会

- 【a】 为教会牧者、领袖、信徒祷告，有真实的悔改，真诚的敬拜，回归主的心意。
- 【b】 为返乡过节的达雅族同胞祷告，求主赐行程平安，也坚守信仰，活出基督的见证。

4. 家庭/个人

- 【a】 为未信主的亲友祷告，愿他们在生活中经历基督的爱，敞开心接受福音。
- 【b】 为家人间建立和谐亲密的关系祷告，彼此陪伴、倾听、理解和代祷，而非依赖 AI。
<https://shorturl.at/Fgy1J>

The Methodist Issachar Watcher 29/5-4/6/2025

Prayer items 1st week of June

1. World

- 【a】** Pray for the nations of the world, that peace and healing may come upon those suffering from war.
- 【b】** Pray for the tensions between academia and politics, may the Lord to preserve Harvard University's independence and protect the rights of international students.
<https://rb.gy/6khbjk>

2. Nation

- 【a】** Pray that the Lord will guide national leaders, so that the cooperation and directions discussed at the ASEAN Summit may be effectively developed and implemented for the good of the people.
- 【b】** Pray that the Lord will raise up a new generation who are fear God, courageous, and visionary, to bring hope and renewal to the nation.
<https://rb.gy/qud3xk>

3. Church

- 【a】** Pray for pastors, church leaders, and believers to have true repentance, sincere worship, and a heartfelt return to God.
- 【b】** Pray for the Dayak ethnic group returning home to celebrate the festive season, that the Lord will grant them safe journeys and help them remain strong in their faith, living as witnesses for Christ.

4. Family/ Personal

- 【a】** Pray for friends and family members who do not yet believe in the Lord, that they may experience Christ's love in their lives and open their hearts to the Gospel.
- 【b】** Pray for harmonious and close relationships within families—to accompany, listen, understand, and pray for each other, rather than relying on AI.
<https://rb.gy/u32cxs>

Pengawal Isakhar Methodist 29/5-4/6/2025

Doa minggu pertama Jun

1. Dunia

- 【a】** Doa untuk negara-negara di dunia, agar keamanan dan pemulihan hadir di tempat-tempat yang sedang dilanda peperangan.
- 【b】** Doa untuk ketegangan antara bidang akademik dan politik, agar Tuhan melindungi kebebasan Universiti Harvard serta hak pelajar antarabangsa.
<https://rb.gy/0ktblb>

2. Negara

- 【a】** Doa agar Tuhan memberi hikmat dan membimbing para pemimpin dalam melaksanakan hasil Sidang Kemuncak ASEAN dengan berkesan demi kebaikan rakyat.
<https://shorturl.at/Xw9GU>
- 【b】** Doa agar Tuhan membangkitkan generasi muda yang takut akan Tuhan, berani, dan berpandangan jauh, demi membawa harapan dan pembaharuan kepada negara.

3. Gereja

- 【a】** Doa untuk para pendeta, pemimpin gereja, dan orang percaya, agar mereka mengalami pertaubatan yang sejati, penyembahan yang tulus, dan kembali kepada kehendak Tuhan.
- 【b】** Doa untuk Kaum Dayak yang pulang ke kampung sempena musim perayaan, agar perjalanan mereka selamat, iman mereka teguh, dan hidup mereka menjadi kesaksian Kristus.

4. Keluarga/Peribadi

- 【a】** Doa untuk rakan dan ahli keluarga yang belum percaya kepada Tuhan, agar mereka mengalami kasih Kristus dalam kehidupan dan membuka hati untuk menerima Injil.
- 【b】** Doa agar hubungan kekeluargaan dipenuhi dengan keharmonian dan keakraban, saling menemani, mendengar, memahami, dan mendoakan, bukan bergantung kepada AI.
<https://shorturl.at/kTkW6>